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Referat fra bestyrelsesmøder mandag den 6. januar 2020 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 
Dagsorden og referat 

Deltagere: Peter (195), Camilla (120), Siff (113), Aiko (104),  Hans Henrik (89),  Mikkel (126), 

Erling (85) og Bente (74). Afbud fra Henrik (211) og Trine (145). Mødet blev holdt i Hækmosen 

2F. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 5. december 2019 - godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Intet  

4. To-Do liste: Gennemgået. Ejd.kt. har tilføjet deres kommentarer på listen. Bente (74) gjorde 

opmærksom på, at det ikke var meningen, at svellerne omkring petanquebanen i klynge 6 

skulle fjernes, og at de skal erstattes, bl.a. for at undgå sten på banen. Klynge 6 kommer med 

forslag til erstatning - måske betonkantsten eller nye bjælker. Aiko (104) skriver til ejd.kt. 

om parkering, der lukker for andres ind- og udkørsel. Der er også eksempler fra klynge 3.   

5. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Intet. 

6. Fremtidsvisioner for Cowboybyen: Hvordan skaber vi mere fællesskab? Skal vi have et 

fælleshus? Hvordan er vores bidrag til et bedre klima? Hvordan gør vi byggeriet mere 

tiltalende? Bente (74) sagde, at det var vigtigt at tænke stort og anderledes i en åben 

diskussion. Til næste bestyrelsesmøde laver en gruppe med Peter (195), Mikkel (126), Hans 

Henrik (89) og Bente (74) oplæg til et beboermøde onsdag den 27. maj.   

7. Eventuelt: Peter (195) spurgte, om den sidste tids kraftige regn havde givet problemer med  

fugt i kældrene, men det synes ikke at være tilfældet. Fugtgener skyldes ofte manglende 

opvarmning i kælderen og/eller dårlig udluftning. Måske skal der skrives et afsnit i 

husordenen herom. Camilla (120) og flere andre har fået udskiftet lås i hoveddøren to 

gange, fordi kvaliteten er dårlig. Hun spurgte, om det var en reklamation, eller om 

bebyggelsen bare betalte.  

 

Næste bestyrelsesmøde holdes tirsdag den 4. februar. 


